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Zápis č. 5/2021 

 

z jednání VVČ konaného dne 12. října 2021 v zasedací místnosti MěÚ Chodov 

 

 

 

Přítomni: pp. Vlasák, Voleman, Tureček,  Zapf, Pavelka, Svobodová 

Omluven: pp. Pojar   

Host: pp. Zapfová, Soukup 

 

  

Program: 

1) Zahájení  

2) Informace o akcích, které se uskutečnily 

3) Informace předsedy výboru pana M. Vlasáka a pana L. Zapfa z jednání s vedením 

města týkající se podpory vrcholového sportu 

4) Diskuze k vyhlášení nejlepších sportovců města Chodov 2020-2021 

5) Informace o stavu přípravy studie proveditelnosti na výstavbu montované haly 

6) Různé 

 

 

ad 1) Zahájení – jednání zahájil p. Vlasák a přivítal přítomné. 

 

ad 2) Členové VVČ hodnotili akce, které proběhly od posledního jednání výboru. 

7.8. Lážo Plážo Chodov 2021 – akce proběhla 

28.8. 6. ročník Chodovské vlečky – pěkná akce 

4.9. Rock Chodov 2021 – zdařila akce, velká účast 

26.9. Chodovský bikemaraton 2021 – akce proběhla 

28.9. Chodovská tretra – zdařilá akce 

9.10. 30. ročník Běhu Smolnickým kopcem – akce proběhla 

10.10. Sportovní den mládeže s TAJV v Chodově – akce proběhla 

 

ad 3) VVČ dále diskutoval k tématu podpory financování úspěšných spolků, kteří reprezentují 

město na vrcholové úrovni.  Předseda VVČ pan M. Vlasák společně s panem L. Zapfem 

tlumočili ostatním členům výboru informace, které získali z jednání s vedením města.  

Je domluvena dlouhodobá podpora pro úspěšné spolky, která bude každoročně prolongována 

na základě dohody úspěšného subjektu s vedením města s tím, že takový subjekt získá finanční 

podporu na nadcházející sezónu v kontextu s výsledky hospodaření města.   

                             

ad 4) Členové VVČ se jednohlasně shodli, že v příštím roce, pokud to umožní epidemiologická 

situace, proběhne vyhlášení nejlepších sportovců města Chodov za roky 2020-2021. Náležitosti 

spojené s přípravou akce zajistí OŠKV. 

 

ad 5) Předseda VVČ pan M. Vlasák společně s panem L. Zapfem představili ostatním členům 

studii k případné výstavbě nové sportovní haly. Členové měli možnost se se studií seznámit 

a uplatnit své připomínky. Dále obdrželi i doplňující informace od místostarosty pana Luďka 

Soukupa. Pan Zapf zajistí elektronickou distribuci podkladů pro dotčené spolky se žádostí 

o zaslání připomínek do 17. 10. 2021. Sumarizovaný výstup připomínek poté předá panu M. 

Maláři, který je projedná s projektantem.  
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Ad 7) Na závěr jednání vedoucí OŠKV paní Hana Zapfová členy VVČ informovala 

o vyhlášení dotačního programu na podporu organizované zájmové a sportovní činnosti dětí 

a mládeže a dotačního programu na podporu kulturních a sportovních akcí pro rok 2022.  

 

 

 

 

 

 

      

Program: 

 

Příští jednání VVČ proběhne dne 4. 1. 2022 ve 14:00 hodin.                    zajistí tajemnice VVČ 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                    

Bc. Marcel Vlasák v.r. 

předseda VVČ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Petra Pivková                                                     

tajemnice VVČ                                                                             


